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Organ Ungdomsrådet Sammanträdesdatum 2024-11-21 

    
Datum då anslag 
sätts upp  

Datum då anslag tas 
ner  

    
Förvaringsplats för 
protokollet    

    

Underskrift    

    
 

 UNGDOMSRÅDET 

 

ADRESS Stadshuset · 442 81 Kungälv 

TELEFON 0303-23 80 00 vx 

FAX 0303-132 17  

E-POST kommun@kungalv.se 

HEMSIDA www.kungalv.se  

 

Plats och tid  Stadshuset plan 2, Carlstensrummet och Inlandsrummet. Klockan 09:00-12:00 
  

Beslutande Ytterbyskolan 4 representanter  
 Munkegärdeskolan 3 representanter   
 Thorildskolan 4 representanter  
 Fredkullaskolan 4 representanter  
 Strandskolan  4 representanter  
 Friskolan i Kärna 2 representanter  
 Älvkullen 2 representanter  

 
Politiker Victoria Dahlqvist (SD) Vice ordförande Kommunfullmäktige  
 Anna Vedin (M) Ordförande Utskottet för Bildning och 

lärande 
 

 Patrik Ryberg (SD) Vice ordförande Utskottet för Bildning 
och lärande 

 

 
 
Sekreterare 
  Paragraf  15-20 

 Angelica Karlsson  

   

Justerande   

 Victoria Dahlqvist (SD)  
 
 

 
 
 
 
 
 

Övriga deltagare Johan Sjöholm Trygghet och stöd § 19 

 Olivia Widell Tengwall Administrativa enheten § 18 

Victoria Dahlqvist (30 nov. 2024 06:53 GMT+1)

Angelica Karlsson (2 dec. 2024 13:09 GMT+1)
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 § 15/2024 

Utbildning- Hur fungerar Kungälvs kommun? 

Angelica Karlsson, nämndsekreterare, och Victoria Dahlqvist (SD), vice ordförande i 
Kommunfullmäktige, håller i en utbildning om hur Kungälvs kommun fungerar. 

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  

 
 
 
  

VD
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 § 16/2024 

Återkoppling- Ungdomsrådets motioner 

 Victoria Dahlqvist (SD), återkopplar vad som hänt med ungdomsrådets motioner. 
 
 Motion om busskort 

Motionen behandlades på kommunfullmäktige den 7 november. Motionen avslogs med 
motiveringen att det inte finns utrymme i budgeten.   
 
Parallellt med detta har kommunen även varit i kontakt med Västtrafik om att ändra tiderna 
på busskorten från kl. 04.00-19.00 till 06.00-21.00. Kommunen har ännu inte fått 
återkoppling. 

 
 Motion om skolmat 

 Det är bestämt att Ungdomsrådet ska få mer inflytande över skolmaten. Frågan ligger just nu 
hos rektorerna som ska komma fram till hur det arbetet konkret ska gå till. Vi har inte fått 
någon återkoppling från rektorerna än. 

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  
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 § 17/2024 

Återkoppling- medlemskap Sveriges Ungdomsråd 

Kungälvs Ungdomsråd har ansökt om medlemskap i Sveriges Ungdomsråd och har nu blivit 
antagna som medlemmar. Som medlemmar kommer Kungälvs ungdomsråd bland annat 
kunna få åka på nationella träffar samt kunna söka projektpengar.  
 
Sveriges Ungdomsråd driver just nu projektet Regional Youth Project och representanter från 
Kungälvs ungdomsråd är välkomna att delta. Helgen den 25/1 till 26/1 är det regional 
inspirationshelg för distrikt väst. 8 ungdomsrådsrepresentanter anmäler intresse att delta på 
inspirationshelgen. 

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  

 
 
 
  

VD
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 § 18/2024 

Rundvandring i Stadshuset 

Olivia Widell Tengvall, näringslivsutvecklare, håller en guidad tur i stadshuset för 
Ungdomsrådet. 

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  

 
 
 
  

VD
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 § 19/2024 

Workshop: LUPP-enkäten 

Johan Sjöholm, utvecklingsledare folkhälsa, håller en workshop med ungdomsrådet utifrån 
resultaten i LUPP-enkäten 2023. Ungdomarna får diskutera resultaten utifrån 5 olika teman. 
 
Redovisning av diskussionsresultat 
 
Fritid 
- Det är ett problem att andelen föreningsaktiva ungdomar har minskat. 
- En anledning till att tjejer är föreningsaktiva i lägre utsträckning kan bero på att det finns 

brist på tjejlag, eller att antalet tjejer är för få vilket gör att man måste samla många från 
olika åldrar i samma lag.  

- En trolig anledning till att färre är föreningsaktiva är att ungdomar har andra typer av 
fritidsaktiviteter, exempelvis att gymma eller spela datorspel.  

- Att killar är nöjdare med sin fritid kan bero på att de ibland har friare regler från sina 
föräldrar än vad tjejer har. 

- Kommunen bör stötta föreningslivet mer. 
- Alla har inte råd med fritidsaktiviteter. 
- Förbättringsförslag: många ungdomar vet inte om vilka fritidsaktivitetsmöjligheter som 

finns i kommunen. Föreningar bör därför komma till skolorna och informera. 
 
Skola 
- Angående mobilförbud i skolan: ungefär hälften av ungdomsrådsrepresentanterna tycker 

att det är bra med mobilförbud medan andra hälften tycker det är dåligt. 
- Angående stämningen och tryggheten i skolan: Sociala medier påverkar mycket genom att 

det är svårt att stå emot de normer som sätts där. Det skapas också många grupperingar i 
skolan som kan vara svåra att bryta. 

- Varför förstör vissa elever på lektionerna? Vissa tror att det handlar om att dessa elever 
tycker att det är kul och vill få ”kicken” som det ger. Andra lyfter att det kan handla om 
att man har för lite att göra på lektionen. 

- Ungdomarna vill bli lyssnade på och tagna på allvar av vuxna i skolan, men många 
upplever att de inte blir det. 

- Flera önskar mer möjligheter till aktiviteter på rasterna i skolan, särskilt utomhus. 
 
Delaktighet/ inflytande 
- Ungdomarna upplever att deras förslag inte tas på allvar av vuxna. Detta sänker 

förtroendet för vuxenvärlden.  
- Många vet inte om vilka påverkansforum för ungdomar som faktiskt finns. Till exempel 

känner många inte till att Ungdomsrådet finns. 
- Förbättringsförslag: Vuxna bör ta ungdomars förslag mer på allvar. Vuxna bör också 

informera om vilka påverkansforum som finns för ungdomar. Det bör vara enklare för 
ungdomar att få igenom sina förslag. Påverkansforum för ungdomar bör ske på skoltid då 
många inte vill ägna sin fritid åt det.  
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Trygghet 
- Det finns en machokultur bland killar vilket kan vara en förklaring till att fler killar än 

tjejer har utsatts för brott eller hot. 
- En trolig anledning till att det finns en större otrygghet bland tjejer är risken att bli utsatt 

för sexuella trakasserier.  
- Våldet i samhället har normaliserats. Det finns en känsla av att ingen gör något åt det. 
- Sociala medier påverkar. Det är lättare att utsätta andra för hat/hot på sociala medier och 

det får inga konsekvenser. 
- Förbättringsförslag: fler konsekvenser för de som utsätter andra för hat/hot, vuxna ska 

bry sig och bryta in mer, högre straff, fler vakter och poliser i samhället.  
 
Hälsa 
- Tjejer svarar i större utsträckning än killar att de mår sämre. Normer gör att tjejer känner 

en större press på sig själva. Exempelvis normer om att prestera bra i skolan, att se bra ut 
och att det generellt är högre krav på tjejer.  

- Det skulle också kunna vara så att killar egentligen mår lika dåligt, men inte vågar säga det 
på samma sätt. Även detta kan bero på normer, exempelvis att killar inte bör prata känslor 
i samma utsträckning, att de inte erkänner för sig själva eller andra att de mår dåligt och att 
det generellt är mindre accepterat bland killar. 

- Press i skolan och sociala medier påverkar troligtvis både tjejers och killars mående 
negativt.  

- E-cigaretter/vape upplevs som väldigt vanligt på högstadiet. Troliga anledningar är t ex: 
det är lättare att få tag på än vanliga cigaretter, det är godare, det är farligare att röka 
vanliga cigaretter. I många fall vet lärarna om att elever vapear i skolan, men har inga bevis 
och kan därför inte säga till. Snus upplevs som ännu vanligare än att vapea.  

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  
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 § 20/2024 

Ungdomsrådets budget- omröstning 

Under föregående möte fick ungdomsrådet komma på idéer för vad de ska göra för 
ungdomsrådets budget 2025. De fick sedan i uppdrag att bolla dessa idéer med sina respektive 
elevråd och återkoppla på dagens möte. 

 
Omröstning 
Ungdomsrådet beslutar att anordna en avslutningsbal (alternativt en finare fest) för niorna 
2025.  
 
Mer information om hur festplaneringen kommer att gå till kommer senare. 

Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  

 
 
 

VD
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